
Protokół Nr 1/2014
z dnia 18 grudnia 2014 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 18 grudnia 2014 roku odbyło się posiedzenie wyjazdowe Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie wyjazdowe komisji trwało od godz. 9.00 
do godz. 12.30.

W posiedzeniu wyjazdowym udział wzięli:
Przewodnicząca Komisji - Agnieszka Gryglas 
Członkowie K om isji:

oraz Zastępca Wójta Gminy - Zenon Zadrożny.

Tematem posiedzenia komisji było : Zapoznanie się członków komisji z placówkami oświaty 

oraz z przedszkolem samorządowym na terenie gminy poprzez ich wizytację.

Posiedzenie wyjazdowe odbyło się w następującym harmonogramie:

1) Szkoła Podstawowa we Wszeborach przy obecności Pani Małgorzaty Szczepanik - 
Dyrektor Szkoły,

2) Szkoła Podstawowa w Guzowatce przy obecności Pani Barbary Łowickiej - Dyrektor 
Szkoły,

3) Zespól Szkół w Józefowie przy obecności Pani Małgorzaty Kozioł - Dyrektor Szkoły,
4) Przedszkole Samorządowe w Dręszewie przy obecności Pani Bożeny Kaszuby - Dyrektor 

Przedszkola,
5) Szkoła Podstawowa w Dąbrówce przy obecności Pana Stanisława Wójcika - Dyrektora 

Szkoły,
6) Gimnazjum w Dąbrówce przy obecności Pana Tomasza Rurarz - Dyrektora Gimnazjum. 

Dyrektor Gimnazjum w Dąbrówce przedłożył komisji notatkę z dnia 18/12/2014r. 
(przedmiotowa notatka jest załącznikiem do protokołu).

Na tym posiedzenie wyjazdowe zakończono.

- Helena Kuśkowska,
- Regina Łukasiewicz,
- Hanna Wróbel,
- Marek Pasoń,
- Krzysztof Kłębek,
- Marcin Kaczmarczyk,
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Informacje i sprawy przekazane Komisji przez dyrektora PG w Dąbrówce:

1. Podstawowe dane statystyczne o szkole:

a. liczba uczniów - 184 (9 oddziałów), prognoza na rok szkolny 2015/16 -  ok. 200 uczniów (9 

oddziałów)-tendencja rosnąca,

b. liczba nauczycieli - 22 (w tym 1 osoba zatrudniona za nauczyciela na zwolnieniu lekarskim),

c. liczba pracowników obsługi -  6 (5,25 etatu).

2. Warunki materialne (budynek, wyposażenie, pomoce dydaktyczne) -  warunki dobre -  w tej chwili 

brak potrzeb inwestycyjnych oraz poważniejszych zakupów.

3. Problemy do rozważenia:

a. zwiększenie wymiaru zatrudnienia sekretarki do pełnego etatu (obecnie 34), 

w b. zwiększenie wymiaru zatrudnienia woźnej na hali sportowej do pełnego etatu (obecnie %) -

wiele zajęć na hali ma charakter pozaszkolny (zajęcia dla mieszkańców gminy i klubów),

c. zwiększenie wymiaru zatrudnienia psychologa do % etatu (obecnie %) -  psycholog prowadzi 

wiele zajęć dla uczniów objętych pomocą psychologiczno -  pedagogiczną (zajęcia korekcyjno

-  kompensacyjne, terapeutyczne itp.). Obecnie mamy ponad 40 dzieci objętych taką 

pomocą.

d. podniesienie płacy zasadniczej dla pracowników obsługi, która kształtuje się obecnie na 

poziomie 1900 zł brutto.
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